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Mitt yrke – fra jord til bord 

Synne Vahl Rogn 

Synne presenterte sin familie, og fortalte litt om gården familien driver; Brekka på Åby. Hun 

og hennes familie er entusiastiske og engasjerte i gårdsdriften og i ulike organisasjoner i 

landbruket. 

Synne har en sammensatt utdanning med matematikk, tysk og økonomi samt studier i 

tradisjonsmat i fagkretsen. Nå studerer hun voksenagronomi på Søve. Hun ar allsidig 

arbeidserfaring. Hun jobbet 10 år som markedssjef i Telemarkreiser og har jobbet med mat i 

reiselivsbedrifter. I 2008 dannet hun firmaet Kulturlandskap A/S. 

Synne er styremedlem i Norges Bondelag og i Norges Bygdekvinnelag. Hun er med i et forum 

som heter Grøntutvalget  og i KUL-mat, som arbeider for å få tradisjonsmat inn som emne i 

kulturskolen på linje med musikk, dans og drama. Hun jobber også med regional matkultur i 

Agder og Telemark for å fremme lokal og kortreist mat gjennom forpliktende samarbeid. Det 

arbeides med et regionalt matkulturprogram i Europa.  

 Synne og hennes mann Morten Rogn overtok gården i 1995. På gården driver de med 

poteter, korn (hvete, bygg, havre), tømmer og ved. Poteter selges fra gården, ved til 

privatmarkedet og kornet leveres på Felleskjøpet. De er deltidsbønder. 

Synne reflekterte rundt hvorfor det er viktig å produsere mat i Norge. Alle land bør 

produsere mat utfra de rådende klimatiske forholdene. Kulturlandskapet holdes i hevd ved 

at jorda dyrkes og dyr er på beite. 

Det er nå 45 000 bønder i Norge, og 40 000 mennesker sysselsatt i næringsmiddelindustrien. 

Dette genererer atskillig flere arbeidsplasser. 

Synne fikk mange spørsmål. Bl.a ble hun spurt om sin egen arbeidstid, og om døgnet har 

flere timer på Brekka, siden hun åpenbart har mange arbeidsoppgaver. Hun besvarte alle 

spørsmålene grundig, og mye av det hun sa ga rom for ettertanke. 

 


